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Vragen van de leden Brinkman en
De Roon (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie, van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en voor Wonen,
Wijken en Integratie over het bericht
dat de minister voor Wonen, Wijken
en Integratie het kraken wil
verbieden. (Ingezonden 3 september
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Minister Van der Laan wil kraken
«verbieden»?1

2
Is dit bericht waar? Zo ja, deelt u de
mening dat indien een pand wordt
gekraakt, het niet aan de
burgemeester mag zijn of een
dergelijk kraakverbod geldt of niet,
maar dat een dergelijk kraakverbod
voor elke gemeente in Nederland
gewoon zou moeten gelden? Zo nee,
hoe rijmt u een dergelijke regeling
met onze staatsrechtelijke inrichting
als eenheidsstaat?

3
Bent u op de hoogte van de actieve
rol die de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie heeft gespeeld
en uiteindelijk geleid heeft tot de
totstandkoming van het grootste
kraakpand in Amsterdam, genaamd
Vrankrijk. Vindt u het ook zo hypocriet
dat juist de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie nu roept om een
kraakverbod, terwijl hij in persoon

ervoor heeft gezorgd dat
anarchistische en relzuchtige krakers
jarenlang vanuit dit kraakpand
Amsterdam kon terroriseren? Zo nee,
waarom niet?

1 Elsevier, 2 september 2009
http://www.elsevier.nl/web/Nieuws/
Politiek/244920/Minister-Van-der-Laan-
wil-kraken-verbieden.htm

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie),
mede namens de ministers van
Justitie en van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties (ontvangen
10 december 2009)

1
Ja.

2
De opvatting van het kabinet over het
initiatiefwetsvoorstel Kraken en
leegstand is tijdens de behandeling
ervan in de Tweede Kamer aan de
orde geweest.

3
Ik ben, in de tijd dat ik als advocaat
optrad, regelmatig gevraagd als
mediator met de opdracht om als
neutrale partij twee andere partijen
tot een compromis te bewegen.
Deze rol heb ik, op verzoek van de
burgemeester van Amsterdam, ook
gespeeld bij een conflictsituatie rond
Vrankrijk. Mijn persoonlijke
opvattingen omtrent kraken speelden
geen rol bij deze opdracht. Reeds
daarom ben ik van oordeel dat dit feit

mij niet belemmert in mijn
oordeelsvorming over het
initiatiefwetsvoorstel Kraken en
leegstand.
Overigens was reeds vele jaren
sprake van een kraaksituatie en heeft
de bemiddeling er toe bijgedragen
dat een huurcontract is gesloten en
de noodzakelijke vergunningen zijn
aangevraagd.
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